
PROTOKÓŁ  Nr 15/2011
          z posiedzenia  Komisji O światy, Kultury i Zdrowia

 z dnia  18 lipca 2011r.

Obecni:

1. Tadeusz Sasin                          - Przewodniczący Komisji
2. Robert Szydlik                         - Zastępca Przewodniczącego
3. Włodzimierz Fydryszek           - Członek Komisji
4. Stefan Mikiciuk          - Członek Komisji
5. Kamil Laskowski          - Członek Komisji

Porządek:

1. Przyjęcie protokołu nr 14/2011 z poprzedniego posiedzenia komisji.

2. Informacja o spotkaniach kulturalno-społeczno-sportowych w okresie od
21.06.2011r do 18.07.2011r.

3. Warsztaty Chóru Miejskiego Lux Mea.

4. Regulamin Centrum Kultury – uwagi.

5. Sprawy różne.

Proponowany porządek został przyjęty.

Ad 1.Radni zapoznali się z treścią protokołu sporządzonego z poprzedniego
posiedzenia komisji. Protokół został przyjęty jednogłośnie.

Ad 2.Informacja o wydarzeniach kulturalnych od 21.06.2011r do 18.07.2011r.,  
w których uczestniczyli radni Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia.
21.06.2011r. - Zebranie komitetu organizacyjnego obchodów 150 lecia kolei,
25.06.2011r. - uroczystości w Adelinie Terenowego Koła Łowieckiego TROP,
23.06.2011r./03.07.2011r – warsztaty muzyczne Chóru Lux Mea,
12.07.2011r.- otwarcie wystawy Kludiusza Masalewskiego. Przewodniczący
podziękował radnemu Groszkowi i radnemu Fydryszkowi za reprezentowanie
podczas uroczystości.
1.07.2011r./02.07.2011r. - 24 godzinny mecz charytatywny,
02.07.2011r. - zakończenie Ligi Regionalnej,
02.07.2011r. - zakończenie Ligi Bobra,
20.06.2011r. - zakończenie roku szkolnego w Gimnazjum w Tłuszczu,
21.06.2011r. - zakończenie roku szkolnego VI klas w Szkole Podstawowej im.
Jana Pawła II,
20.06.2011r. - zakończenie roku szkolnego klas „zerowych” w Szkole
Podstawowej w Tłuszczu,
26.06.2011r. - 03.07.2011r. - warsztaty muzyczne Chóru Lux Mea w
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Augustowie,
30.06.2011r. - zebranie Zarządu TKS Bóbr,
10.07.2011r. - 15.07.2011r. - warsztaty muzyczne Chóru Parafialnego w
Przewięzi koło Augustowa,
Mecze rocznika '93 (01.06.2011r. Tłuszcz, 04.06.2011r. Warszawa, 12.06.2011r.
Tłuszcz, 18.06.2011r. Gózd Kiradomia, 22.06.2011r. Tłuszcz).
Mecze rocznika '98 (04.06.2011r. Tłuszcz, 11.06.2011r. Nieporęt).

Ad 3. Radny Sasin złożył podziękowanie radnemu Mikiciukowi za organizację i
przygotowanie warsztatów muzycznych Chóru Miejskiego Lux Mea w
Augustowie. Podziękowania również Pan Sasin Panu Cegielskiemu –
dyrygentowi, zarządowi oraz uczestnikom za wzorowe zachowanie. Podczas
pobytu Chór wzorowo oprawił Msze Świętą w Bazylice augustowskiej, była to
wspaniała promocja. Radny Sasin ma nadzieję, że również przyszłoroczne
warsztaty muzyczne się odbędą, gdyż jest to bardzo fajna i ważna sprawa dla
wszystkich uczestników oraz dla samej Gminy Tłuszcz.

Radny Mikiciuk Stefan dodał, iż jako prezes chóru zajął się organizacją tych
warsztatów, lecz dla 40 osób nie było to łatwe wyzwanie ze względu na
ograniczenie finansowe. Radny sugeruje, aby za włożoną ciężką i codzienną
pracę dyrektor Centrum Kultury docenił premią finansowa Pana Cegielskiego.
Podczas trwania warsztatów czas na zwiedzanie był możliwy tylko po kolacji,
gdyż dwa razy dziennie odbywały się próby. Radny Mikiciuk dodał, iż jego
nieobecność na VI Sesji Rady Miejskiej była spowodowana wyjazdem na
warsztaty Chóru Lux Mea i nadzorowaniem nad prawidłowym przebiegiem tego
wyjazdu. Bardzo ważne jest dla Pana prezesa, że doszły do skutku te wyjazdy i
że włodarze przychylnie spojrzeli i wsparli finansowe ten wyjazd.
Radny Mikiciuk był również organizatorem wyjazdu Chóru parafialnego,
wsparcie finansowego tego wyjazdu zabezpieczył ks. Dziekan Trojanowski.

Ad 4.
Radni powrócili do tematu projektu uchwały dotyczącego Statutu Centrum
Kultury i dyskusji nad jego treścią. 
Radny Sasin zasugerowała, iż radni powinni zgłosić uwagi, które uważają za
stosowne do ww. projektu uchwały. Zwrócił również uwagę na fakt, że nie przy
tworzeniu tego projektu uchwały nie było przeprowadzonych konsultacji ze
środowiskiem sportowców.

Radny Szydlik uważa, że burmistrz powinien spotkać się zarówno z radnymi,
jak i ze sportowcami, aby porozmawiać i skonsultować się w kwestii tworzenia
nowego Statutu Centrum Kultury w Tłuszczu i zadań przewidzianych w jego
treści. W takim kształcie przedłożony regulamin jest nie do przyjęcia, należy
bardzo dobrze i dokładnie przemyśleć, przedyskutować . Radny obawia się
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jednak, że  poczynione na spotkaniu pewne ustalenia mogą pójść ad acta. 

Radny Laskowski sugeruje, że powinno dojść do spotkania radnych Komisji
Oświaty, Kultury i Zdrowia i z przedstawicielami środowiska sportowców,
którzy byliby zainteresowani udziałem.

Radny Fydryszek również popiera inicjatywę organizacji spotkania, gdyż należy
rozwiązać ten problem, który powstał. Radny dodał, iż TKS Bóbr chciał
stworzyć w budynku na stadionie świetlice, lecz w obecnej sytuacji nie
wiadomo, czy będzie to możliwe do zrealizowania. Pan Fydryszek zastanawia
się nad pewnymi codziennymi sytuacjami, a raczej jak będą rozwiązywane, np.
czy Centrum Kultury będzie zatrudniało, bądź miało pracownika sprawującego
nadzór nad obiektem, kto naprawi zepsutą kosiarkę, której korzysta Klub, a jest
na wyposażeniu Stadionu.

Na posiedzeniu Komisji radni poruszyli również bardzo intrygujący temat
niewłaściwego wykorzystywania gminnych placów zabaw przez młodzież w
godzinach wieczornych. Wielu mieszkańców uskarża się na nocne spotkania
oraz spożywanie alkoholu np. na terenie skate parku przy Szkole Podstawowej
w Tłuszczu, który nie jest wykorzystywany do prawdziwych celów do jakich
został stworzony. Radni sugerują, aby zastanowić się nad zamknięciem tego
miejsca.

Radny Fydryszek poinformował obecnych o tym, że ma być wykonywany
projekt hali sportowej. W tej sprawie radny był zaproszony na spotkanie z
Emilią Oleksiak, będą prawdopodobnie konsultacje z mieszkańcami w tej
sprawie, jednakże w pierwszej kolejności należy mieć projekt, aby móc
konsultować. Następnie mając gotowy projekt, można wykonać kosztorys.

Radny Sasin Tadeusz wspomniał, iż są w trakcie przygotowywane konkursy dla
organizacji pozarządowych.

1) Pismo korespondencyjne przez OSP Miąse w dniu 15.06.2011r., złożone
na dziennik korespondencyjne w dniu 7.07.2011r, nr 2738 dotyczące
prośby o dofinansowanie przez Burmistrza zakupu samochodu lekkiego –
załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

Komisja jednogłośnie popiera wniosek.

Wnioski komisji:
1. Komisja zaprasza na posiedzenie w dniu 22.07.2011r. o godz. 9.00

Wiceburmistrza Waldemara Banaszka, aby poinformował radnych o
trwających naborach nowych pracowników w Urzędzie Miejskim oraz
Panią Jadwigę Gizińska, aby przedstawiła informację o wypoczynku
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dzieci i młodzieży organizowanym przez gminne placówki oświatowe.
2. Komisja wnioskuje o interwencję w sprawie uporządkowania terenów

posesji oraz zabezpieczenia przez właścicieli niezamieszkałych domów
znajdujących się przy ulicy Polnej w Tłuszczu (zabudowa szeregowa vis-
a-vis Stadionu Miejskiego), aby nie odbyły się w tych budynkach nocne
libacje. Radni składają ww. wniosek ze względu na prośby mieszkańców.

3. Radni wnioskują o wykoszenie i wyczyszczenie rowu okalającego
Stadion Miejski.

4. Komisja wnioskuje o ustalenie właściciela skate parku znajdującego się
przy Szkole Podstawowej w Tłuszczu oraz o przekazanie tej informacji
Komisji Ładu, Porządku i Ochrony Środowiska. Komisja sugeruje, aby
Urząd Miejski zainteresował się i zainterweniował w sprawie
niewłaściwego wykorzystania przez młodych mieszkańców  Gminy
Tłuszcz tego miejsca.

5. Radny Sasin wnioskuje o usuwanie systematyczne suchych gałęzi z
gminnych drzew, gdyż zagrażają one bezpieczeństwu mieszkańców
podczas porywistych wiatrów i burz.

6. Komisja wnioskuje o podjęcie próby renowacji kapliczki Św. Rocha na ul.
Powstańców w Tłuszczu (na przeciwko domu Państwa Cybula).

Radny Szydlik sugeruje naprawę rynien w budynku Urzędu Miejskiego w
Tłuszczu.

Radni uważają również, iż inicjator próby odwołania z funkcji 3 radnych
powinien na Sesji Rady Miejskiej wyjaśnić tę sprawę do końca.

Radny Szydlik poruszył również temat Zarządzenia Burmistrza Tłuszcza z dnia
11 lipca br. w sprawie zasad komunikacji pracowników Urzędu Miejskiego w
Tłuszczu oraz gminnych jednostek organizacyjnych ze środkami masowego
przekazu. Radny uważa, iż nie wszystko ujęte w treści tego zarządzenia jest
jasne i zgodne z obowiązującym prawem. 

Następne posiedzenie komisji zostało ustalone na dzień  22 lipca 2011r. o godz.
9.00.

Na tym protokół zakończono.

Przewodniczący Komisji

Tadeusz Sasin

1. Dokument utworzony przez: Karolina Gajcy

2. Data utworzenia dokumentu: 22.07.2011r.

3. Data publikacji:
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